
Elektronska glasba pri nas
Skupino Prah pozna tako rekoč vsak Slovenec, ki se
količkaj zanima za našo zabavno glasbo. S pesmijo
Halo Nataša so si na letošnji Slovenski popevki pri-
služili drugo nagrado občinstva. Njen avtor je. Miha
Kralj, ki je tudi duhovni vodja skupine.

Sicer pa Prah že od februar-
ja igra v novi zasedbi. Njeni
člani so: pevec Pero Kunaver,
bobnar Jože Šraj, basist Peter
Močnik, kitarist Dare Petrič
in Miha Kralj, ki je najbolj de-
laven in zaposlen član ansam-
bla, saj poleg tega, da vodi
Prah in igra v njem klaviatu-
re, tudi sam vsak večer nasto-
pa v Emonski kleti (bivši piv-
nici Zvezda), poleg tega pa tu-
di dosti snema.

Našli smo ga na njegovem
delovnem mestu. Izza mnogih
aparatur, klaviatur in vseh

mogočih elektronskih pripo-
močkov ga je bilo komaj opa-
ziti. S svojim inštrumentari-
jem zna pričarati vzdušje ce-
lotnega orkestra. V tem je pra-
vi mojster; roke mu beže po
osmih klaviaturah, z nogo
igra bas, ima elektronskega
bobnarja, zraven pa tudi poje.
Pravi, da vse to ni vse, kar bi
lahko zaigral, saj igra v lokalu
le lažjo komercialno glasbo.

- Kako to, da nastopaš kar
sam?

- S Prahom nastopamo le še

na festivalih in pa snemamo.
Drugače pa vsak član skupine
ustvarja svojo glasbo ali igra z
drugimi zasedbami. Vsi smo
namreč profesionalni glasbe-
niki in si z glasbo služimo
kruh.

- Praviš, da snemate. Ali ste
izdali že kakšno samostojno
ploščo?

- Zaenkrat ne, pač pa je na-
ša glasba na petih ploščah, ta-
ko kot na primer na tej s Slo-
venske popevke, kjer je na eni
plošči več izvajalcev. Precej
nastopamo tudi na televiziji.
Pred kratkim smo nastopili v
oddaji Prva sobota, lani pa
smo stalno sodelovali v otro-
ški oddaji Pisani svet, za kate-
ro smo tudi sami pisali pesmi-
ce. Nastopili smo tudi v radij-
ski oddaji Srečno novo leto,
ki je bila v Novem mestu.

- Ti se uspešno uveljavljaš
tudi kot komponist.

- Ni dolgo tega, kar sem
končal s snemanjem svoje
prve samostojne plošče, za
katero sem glasbo in aranž-
maje napisal sam, bil pa sem
tudi sam svoj producent. V
studiu Akademik sem snemal
štirinajst dni, pripravljal pa
sem se na to kar štiri mesece.
Glasba je izrazito elektronska
in inštrumentalna. Uporab-
ljam synthesizerje, polymoo-
ge in še cel kup drugih elek-
tronskih efektov. Plošča je
izšla pri RTB z naslovom An-
dromeda.

- To je pravzaprav prvi
poizkus elektronske glasbe
ne samo v naši ožji domovini,
ampak tudi v Jugoslaviji. Mi-
sliš, da bo uspela?

- Po prvih predvajanjih so
bile kritike zelo ugodne in
upam, da bo plošča všeč tudi
širšemu krogu poslušalstva.
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